

Important news for HSBC Visa Platinum Credit Card Cardholders

Thank you for using HSBC Visa Platinum Credit Card. We're dedicated to continually enhancing your experience and providing you with credit card products and services in greater value. We're thrilled to give the HSBC Visa Platinum Credit Card a new card design plus additional benefits, and name it as **HSBC easy Credit Card**.

Rest assured that your existing entitlements and privileges as a HSBC Visa Platinum Credit Cardholder remain unchanged and carry over to the HSBC easy Credit Card. You can continue to use your existing HSBC Visa Platinum Credit Card without any change to your card number. You will gradually see the new card design and card name in our communications, mobile payment wallet and other digital channels in the coming months.

If you've linked your credit card to MoneyBack App by AS Watson Group, you can continue to enjoy the below offers:

- Up to 2.4% in RewardCash rebates and up to 6X MoneyBack Points when spending at PARKnSHOP, Watsons and Fortress all year round;
- 3X MoneyBack Points when making the designated spending at hutchgo, Harbour Plaza Hotels
 & Resorts, Watson's Wine, SUPREME and 3 Hong Kong; and
- Shopping discounts and benefits on designated dates and birthday month.

In addition, you're entitled to the below new benefits:

- Up to 8% discount on booking travel products at hutchgo; and
- Exclusive 5G SIM monthly plan offer at SUPREME and 3 Hong Kong.

For details, please visit HSBC HK website > Credit Cards > Products > Visa Platinum Credit Card.

If your existing credit card is up for renewal or if you request a replacement card starting from 1 June 2025, you will receive an HSBC easy Credit Card with the new card design. Please note that a card replacement fee applies for replacing the card before renewal.

The HSBC Credit Card Terms, Key Facts Statement, fee and charges, and other applicable terms and conditions remain unchanged. You can read and obtain copies of the latest version by visiting HSBC HK website as listed above or at any of our branches.

If you do not accept the card design and card name changes mentioned above, you may make a request to us to cancel your credit card anytime.

If you have any enquiries or doubts, please call our hotline. Alternatively, you can contact us through "Chat with us" on HSBC HK App or HSBC Online Banking.

Terms and conditions apply.

Borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay!

Issued by The Hongkong and Shanghai Banking Corporation Limited



滙豐白金 Visa 信用卡持卡人重要資訊

感謝您使用滙豐白金 Visa 信用卡。我們致力於不斷提升您的體驗,為您提供更具價值的信用卡產品和服務。我們很高興為滙豐白金 Visa 信用卡帶來全新的卡面設計及更多禮遇,並將其命名為**滙豐easy** 信用卡。

請放心,貴為滙豐白金 Visa 信用卡持卡人,您現在所享有的權益和禮遇會維持不變,並會繼續保留 到滙豐 easy 信用卡。您仍可繼續如常地使用現有的滙豐白金 Visa 信用卡,您的信用卡號碼亦會維 持不變。您將隨後逐漸在我們的通訊、流動支付電子錢包和其他數碼平台看到這全新的卡面設計和 卡名。

如果您的信用卡已經綁定到屈臣氏集團的「易賞錢」手機應用程式,您可繼續獲享以下優惠:

- 全年於百佳、屈臣氏及豐澤之消費享高達 2.4%「獎賞錢」回贈及高達 6 倍「 易賞錢」 積分;
- 於和記旅遊有限公司 (hutchgo) 、海逸國際酒店集團、屈臣氏酒窖、SUPREME 及 3 香港之指 定消費享 3 倍「易賞錢」積分;及
- 指定日子及生日月份尊享購物折扣及禮遇。

另外,滙豐白金 Visa 信用卡 / 滙豐 easy 信用卡持卡人專享下列全新優惠:

- 於 hutchgo 預訂旅遊產品享高達 92 折優惠;及
- 於 SUPREME 及 3 香港享獨家 5G SIM 月費計劃優惠。

有關詳情,請瀏覽香港滙豐網頁 > 信用卡>滙豐白金 Visa 卡。

由 2025 年 6 月 1 日起,如您現有的滙豐白金 Visa 信用卡將到期或向我們提出要求補發信用卡,您將會收到全新設計的滙豐 easy 信用卡。請注意補發信用卡收費將適用於到期前補發之信用卡。

滙豐信用卡條款、資料概要、服務費用及相關條款及細則會維持不變。您可隨時瀏覽上述香港滙豐網頁或前往分行以查閱或索取最新版本。

若不接納上述卡面設計及卡名之修改,您可隨時向我們提出取消您的信用卡。

如有任何查詢或懷疑,請致電滙豐熱線。您亦可透過 HSBC HK App 或滙豐網上理財的「線上對話」 功能聯絡我們。

受條款及細則約束。

借定唔借?還得到先好借!

香港上海滙豐銀行有限公司刊發

Issued by The Hongkong and Shanghai Banking Corporation Limited